
                                   

Nieuws van de bestuurstafel.  Oktober 2019            

Op deze pagina vindt U zaken waar het bestuur zoal mee bezig is. 

Verslag SIS Algemene Ledenvergadering.                                                                                             

Het verslag van de op 26 april 2019 gehouden Algemene Ledenvergadering vindt U op de 

SIS-site in het menu Verenigingsnieuws. 

Allround Kampioenschap Groepsvliegen.                                                                                           

De afdeling Groepsvliegen is inmiddels gestart en er zijn 7 deelnemers, niet slecht voor het 

eerste jaar. 

NBS-voorjaarsoverleg.                                                                                                                                   

De EZHSV wilde een voorstel indienen voor het automatisch erkennen van de gangbare 

kleurslagen voor alle rassen, zij hebben het voorstel ingetrokken. Het SIS-bestuur beraad zich 

om een soortgelijk voorstel in te dienen op het voorjaarsoverleg in 2020. 

NBS Algemene ledenvergadering 2019.                                                                                                            

Er waren drie kandidaten voor het organiseren van de NBS Bondshow 2019, dat waren: de 

Gelderlandshow in Wijchen, Oneto in Enschede en de Noordshow in Assen. Na een 

spannende stemming kwam de Gelderlandshow als winnaar uit de bus, de show wordt 

gehouden van 13 t/m 15 december. Het volledige verslag van de vergadering vindt U op de 

NBSsite.  

Bestuurswisseling.                                                                                                                                      

Na 14 jaar is Patrick Janssen gestopt als bestuurslid, de laatste zes jaar was hij onze 

secretaris, we zullen hem gaan missen. Ondanks verschillende oproepen aan de leden om 

deze functie te gaan vervullen heeft niemand zich aangemeld. Bas Mullekes wordt nu 

secretaris, om e.a. te stroomlijnen en de taken te verdelen gaat Kees Mens de contributie 

inning en administratie doen en treed Arend Zoutenbier toe tot het bestuur als leden 

administrateur en Contactpersoon van de Evenementencommissie. Kees Tegelaar gaat als 

commissaris hand- en spandiensten verrichten.   

Voorstel extra clubavond                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Het bestuur wil de mogelijkheden onderzoeken om ook clubactiviteiten op een centraal in 

Nederland gelegen locatie te organiseren, wij zullen U hierover binnenkort via een enquête 

om Uw mening vragen.                             Klik onder/boven voor volgende pagina.                                                                                                                                         



Andere Spaanse rassen.                                                                                                                          

Omdat er vragen van duivenliefhebbers m.b.t. het opnemen van deze duiven in ons 

rassenbestand bij ons zijn binnen gekomen heeft het bestuur besloten om, o.a. de Portugese 

tuimelaar (die al jaren op de site genoemd wordt), de Escampadissa tuimelaar, de Cap de 

Frare en de Ojo de Fresa in de rassenlijst op te nemen. 

Clubbijeenkomsten.                                                                                                                

Jaarvergadering: zaterdag 27 april.                                                                                         

Tafeltjesavond (jongdierenavond) vrijdag 30 augustus.                                                                       

SIS Clubdag vrijdag 25 en zaterdag 26 oktober (donderdag 24 okt. Inkooien)   

 

 Het SIS-evenementen team. 

Op deze pagina vindt U een samenvatting van de door het evenemententeam bezochte 

shows en dieren evenementen.                                                                                                            

De volledige verslagen vindt U op de SIS-site in het menu showverslagen.  

Het team heeft ook in 2019 weer een aantal evenementen bezocht om de duivensport en 

onze rassen in het bijzonder te promoten bij een breed publiek.  

Proffsportbeurs.  In het weekend van 2 en 3 mei stonden we op de Voorjaarsbeurs in 

Houten, eigenlijk een postduivenbeurs, maar er is ook veel belangstelling voor onze rassen. 

Het was erg druk in onze stand, we deelden veel folders uit, we verkochten veel duiven en 

we schreven ook nog twee nieuwe leden in, en daar doen we het toch voor!                                                   

Animal Event.                                                                                                                                                 

In het weekend van 3 t/m 5 mei stonden we voor het tweede jaar op rij met een mooie 

stand met de grote volière en wat showkooien op het Animal Event in safaripark de Beekse 

bergen. We stonden nu dichter bij het Boerderijplein wat ons veel meer bezoek in de stand 

opleverde. Vooral de aaibare Gaditano duivinnen vonden de vele kinderen geweldig en we        

hopen dat we bij enkelen de interesse voor de duivensport hebben opgewekt. 

Dag van de Sierduif.                                                                                                                                                  

Helaas ging de ‘’Dag van de Sierduif’’ tijdens de 110e Landbouwshow in Opmeer wegens 

gebrek aan belangstelling van de speciaalclubs niet door. Wij vonden dat we dit evenement 

met heel veel dieren en ruim 12.000 bezoekers niet mochten missen. We zijn met onze 

stand, de volière en de til aangesloten bij de Kleindiervereniging van Winkel die hier haar 

clubshow had ondergebracht. Geen verkeerde keus, het werd een gezellige en drukke dag.  

Verder staan we met de stand, volière en de til nog op de volgende evenementen: 

Gelderland/NBSbondsshow, 13 t/m15-12-2019                                                                               

Europese Kampioenschappen voor de Spaanse rassen in Duitsland 4/5-1-2020                       

KLN provinciale Kampioenschappen Zuid-Holland in Boskoop 17 t/m 19-1-2020                                                                       

Klik onder/boven voor volgende pagina.                             

   



Raspromotie.  
Om onze rassen wat meer onder de aandacht in duivenland te brengen zijn er enkele 
PowerPointpresentaties gemaakt die wat dieper ingaan op het ontstaan van onze rassen en 
de ontwikkelingen die we daarin meemaken.                                                                                           
Deze PowerPointpresentaties zijn onder meer vertoont op de volgende bijeenkomsten: 
Op donderdag 20 juni 2019 heeft Simon Visser presentatie gegeven over de Spaanse rassen 
en de SIS bij Sierduivenver. Bois le Duc in Rosmalen. Aan een geïnteresseerd publiek gaf 
Simon een boeiende PowerPointpresentatie over onze manier van duiven houden en onze 
duiven, het viel in de smaak, er werden die avond twee mensen lid van de SIS. 
Kleindiermagazine.  In het oktobernummer van het Kleindiermagazine, het clubblad van de 
NBS komt ook een uitgebreid artikel over de Spaanse rassen en onze manier van duiven 
houden te staan.                                                                                                                                                     
Regionale bladen. Om de duivenhobby te promoten en de SIS in het bijzonder gaan we de 
regionale bladen en TV west uitnodigen op onze jubileumshow in oktober. 
Andere Rassen. Nu de Portugese tuimelaar, de Escampadissa tuimelaar, de Cap de Frare en 
de OJO de Fresa in onze rassenlijst zijn opgenomen gaan we deze rassen promoten met 
artikels in het SIS-bulletin en op de SIS-site. 
Rasstandaards. Er zijn nieuwe tekeningen van de Gorguero en de Laudino Sevillano, de 
overige zwart/wit tekeningen komen hopelijk volgend jaar mei uit. 
Helaas is het bij de door de NBS uitgebrachte aanpassing van de ras-standaard van de 
Gaditano en Moroncelo misgegaan, door een fout is de oude tekst gebruikt. We gaan aan de 
standaard-commissie  voorstellen om voor het begin van het showseizoen de juiste tekst 
naar de keurmeesters te sturen. 
 
Bas Mullekes. 


